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1 Inleiding 

 

Op 14 augustus 2018 is middels een burgerinitiatief vanuit Rietveen (Noord-Oost),  Steenbergen, een 

handtekeningenactie ingediend, namens vrijwel alle bewoners van Rietveen. Het verzoek is gedaan 

om de straat Rietveen af te sluiten voor doorgaand gemotoriseerd verkeer in verband met de 

snelheid en de toegenomen intensiteit van het verkeer.  

 

Bovenstaande casus is door de gemeente een goed voorbeeld genoemd van overheidsparticipatie, 

waarbij de burger verzoekt om een maatregel maar zelf de kar trekt bij het initiatief.  

 

Besloten is om in de vorm van een pilot de weg af te sluiten voor doorgaand gemotoriseerd verkeer. 

Deze pilot is ingegaan op 18 april 2019. Met alle betrokkenen is afgesproken dat de duur van de 

pilot een half jaar zou zijn om een zo goed en realistisch mogelijk verkeersbeeld te verkrijgen met 

inachtneming van de gewenningsperiode. Concreet betekend dit dat de pilot op 18 oktober 2019 is 

geëindigd.  

 

2. Evaluatie 

 

Al gedurende de pilotperiode zijn er diverse klachten en meldingen binnengekomen. Deze hielden 

voornamelijk het volgende in: 

 Verkeeronveilige situaties 

 Veiligheid spelende kinderen 

 Parkeerhinder op het Kwartier 

 Parkeerhaven Rietveen moeilijk tot niet bereikbaar 

 Bereikbaarheid met calamiteiten (hulpdiensten, e.d.) 

 Waterbedeffect  het probleem verplaatst zich naar omliggende straten 

 Parkeerexcessen 

 Verkeerd geplaatste afvalcontainers 

 Hinder op het Kwartier voor landbouwvoertuigen 

 

Om zo goed mogelijk te kunnen evalueren zijn de bewoners en omwonenden gevraagd een enquête 

in te vullen. In deze enquête werden de volgende vragen gesteld: 

 Hoe heeft u de afsluiting middels de blokken ervaren? 

 Bent u van mening dat de afsluiting na de pilotperiode behouden moet blijven (ja, nee of ik 

weet het niet)? 

 Bent u van mening dat de verkeersveiligheid op de Rietveen na afsluiting veranderd is (ja, 

nee of ik weet het niet)? 

 Heeft u ervaren dat de afsluiting van de Rietveen effect heeft gehad op de verkeerssituatie in 

uw eigen straat (intensiteit, parkeren, snelheid, verkeersveiligheid, overige onderwerpen)? 

 Gebruikte u de Rietveen zelf voor de afsluiting als ontsluitingsroute in of uit uw wijk? Zo ja, 

welke route volgt u nu? 

 Bent u van mening dat er hard gereden wordt in uw omgeving? Zo ja, in welke straten ziet u 

dit gebeuren? 

 Overige vragen en opmerking 

 

Er zijn 157 adressen aangeschreven, waarvan 86 reacties binnengekomen zijn. Dit is een respons 

van 55%. 
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Op de belangrijkste vraag (Bent u van mening dat de afsluiting na de pilotperiode behouden moet 

blijven?) zijn de volgende antwoorden gegeven: 

 Ja, behouden  10 stuks 12% 

 Nee, verwijderen 70 stuks 81% 

 Ik weet het niet 5 stuks  6% 

 Blanco antwoord 1 stuk  1%  

 

De bewoners van Rietveen zelf (21 adressen) hebben een respons van 62% (13 reacties). Dit heeft te 

maken met de diversiteit van de bewoners. Een aantal woningen worden bewoond door 

arbeidsmigranten. Dit zal effect hebben gehad op het responscijfer. De reacties waren als volgt: 

 Ja, behouden  8 stuks  61,5% 

 Nee, verwijderen 5 stuks  38,5% 

 

Opvallend is dat toch bijna 40% van de bewoners van Rietveen vindt dat de afsluiting ongedaan 

gemaakt moet worden. Als reden geven ze hierbij aan: 

 Het probleem wordt verplaatst naar omliggende straten 

 Vervelend voor afvalinzamelaar en pakketbezorgers 

 De verkeersregels voor woonerven moeten in acht genomen worden 

 Komt niet ten goede van de verkeersveiligheid 

 

Verder geven de bewoners van de Rietveen, die de afsluiting willen behouden, aan dat: 

 Het op dit moment veel rustiger en veiliger is 

 De pilot anders voor niets is geweest 

 De problemen nu zijn opgelost 

 De afsluiting eventueel aan de andere zijde van de Rietveen beter zou functioneren 

 

 

3. Overige opmerkingen 

 

De rode draad aan opmerkingen in de enquêtes zijn hieronder globaal weergegeven: 

 Slechte communicatie gemeente 

 Verkeersonveilige situaties door kerende voertuigen en spelende kinderen na afsluiting 

  Drukker en hardrijden op de Panneman 

 Meer verkeer bij de grote speeltuin 

 Gebruik maken van verkeersremmers ipv een algehele afsluiting 

 Drukker, hardrijden en parkeeroverlast op de Wisselkom 

 Parkeeroverlast Kwartier 

  Rondweg om wijk te ontlasten 

 Afsluiting heeft effect op de gehele wijk Noord-Oost 

 Feestelijke afsluiting was nergens voor nodig 

 Plaatsen bloembakken op de Rietveen 

 Meer handhaving inzetten 

 Snelheid bewoners Kwartier 

 Precedentwerking 

 Bloembakken plaatsen op de Wisselkom 

 Keren is bemoeilijkt  

 Plateau plaatsen nabij speeltuin 

 Wijk in zijn geheel bekijken 

 Afsluiting verplaatsen naar andere zijde van de Rietveen 

 Overlast minicontainers Kwartier 

 Bewoners zijn geïrriteerd 

 Rietveen weer open zorgt voor een betere spreiding van het verkeer door de wijk. 

 Bewoner Bollardveen wilt ook een afsluiting in eigen straat 
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 Bouwhekken aan waterkant tbv verzakking. Waarom duurt dit zo lang 

 Belijning en reflectoren aanbrengen tbv de fietsers 

 Afsluiting verplaatsen naar achter de parkeerhavens 

 Eigenbelang initiatiefnemer, niet naar gehele wijk gekeken 

 Hinder landbouwverkeer op Kwartier 

 

 

4. Conclusie 

 

Uit voorgaande informatie blijkt dat het overgrote gedeelte van de bewoners en omwonenden (81%) 

van mening is dat, gezien de verkeersveiligheid en de overlast/ hinder ter plaatse, de tijdelijke 

afsluiting verwijderd dient te worden.  

 

 


